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۶ رجب ۱44۰ - شماره ۲۲۱4۷

احضار اجرایی شورای حل اختلاف
مشخصات محکوم له: محمد آرمیده نام پدر: علی شغل: آزاد نشانی 
محل اقامت: عســلویه- بیدخون مشخصات محکوم علیه: منوچهر 
کیانی نام پدر: کیامرث شغل:  آزاد نشانی محل اقامت: مجهول المکان 
محکوم به: به موجب دادنامه شــماره 97/1350 مورخ 97/10/30 
شــورای حل اختلاف عســلویه که به تایید مرجع تجدیدنظر شعبه 
یک دادگاه عمومی عســلویه رسیده است محکوم علیه مکف است 
مبلغ 150/000/000 ریال بابت اصل خواســته و مبلغ 2/025/000 
ریال بابت هزینه دادرســی و خســارت تاخیر تادیه از تاریخ تقدیم 
دادخواست)95/5/5( تا زمان اجرای حکم و کلیه خسارات دادرسی 

را در وجه محکوم له بپردازد.
شعبه یک شورای حل اختلاف عسلویه

قیمت )به تومان(نوع سکه
4/485/000سکه تمام طرح جدید
4/406/000سکه تمام طرح قدیم

2/555/000نیم سکه
1/604/000ربع سکه

870/000گرمی
410/250هر گرم طلای 18 عیار

نوع ارز
12/851دلار
14/802یورو
16/816پوند

2/356لیر ترکیه
3/499درهم امارات

جدول نرخ سکه و ارز

قیمت کارخانه نوع خودروردیف
)تومان( 

قیمت بازار
)تومان(

36.100.00048.000.000پراید 1111

33.725.00044.800.000پراید 2131

34.200.00042.000.000پراید 3151

127.000.000160.000.000چانگان 4

40.000.00052.500.000تیبا صندوق دار5

44.175.00057.500.000ساینا دنده ای6

42.829.00071.500.000پژو 7405

8SLX 45.638.00080.500.000پژو

45.170.00073.500.000پژو 405 دوگانه سوز9

53.000.00089.500.000پژو پارس10

11 TU5 پژو پارس
42.481.000103.500.000کلاس 13 

47.174.00077.000.000پژو 206 تیپ 122

54.526.00091.000.000پژو 206 تیپ 135

14 8 V 206 پژو
55.593.00092.500.000صندوقدار

سمند ال ایکس 15
)LX(43.597.00077.000.000

16EF7 44.640.00081.000.000سمند

سمند دوگانه سوز 17
47.603.00083.500.000کلاس 16

66.000.000107.500.000دنا18

46.069.900113.000.000تندر پلاس دنده19

70.000.000110.500.000پژو 207 دنده ای20

142.700.000345.000.000مزدا 213

22H3075.000.000114.500.000

126.000.000156.000.000استپ وی23

20785.000.000131.500.000 اتوماتیک24

114.994.000270.000.000پژو 252008

51.360.00075.500.000رانا26

قیمت خودروهای داخلی  ۱۳۹۷/۱2/2۱

وزیر جهاد کشاورزی گفت: 95 درصد از جنگل ها تنُک و کچل 
هستند و به محض بارندگی سیلاب راه می افتد، چرا درختکاری 

مناسب نداریم؟
به گــزارش خبرگزاری فارس، محمود حجتی در نشســتی که به 
مناســبت بهره برداری از پروژه های آبخیزداری و جنگل کاری 25 هزار 
هکتاری در سازمان جنگل ها برگزار شد،  تصریح کرد:  در حالی که بسیاری 
از جنگل های ما بیش از 300 میلیمتر بارش دارند، اما 95 درصد از این 
جنگل ها تنُک و کچل هستند و به محض بارندگی سیلاب راه می افتد. چرا 
درختکاری مناسب نداریم و چرا درختان با گونه های مناسب نکاشتیم؟

وزیر جهاد کشــاورزی با بیان اینکه به دســتور رهبر معظم انقلاب 
اســلامی از صندوق توسعه ملی اعتباری برای آبخیزداری و جنگلداری 
اختصاص یافته اســت، گفت: این حتــی برای من غیرمنتظره بود و ما 
باید قدر این اعتبارات را بدانیم و با استفاده صحیح از آن از آثار مخرب 
سیل و باد بکاهیم و از بهره برداری های بی رویه جلوگیری کنیم. با وجود 
همه محدودیت ها و کاهش منابع درآمدی صندوق توســعه ملی، رهبر 
معظم انقلاب اســلامی با نگاه بلندی که نسبت به منابع طبیعی دارند، 
پاسخ مثبتی به اختصاص بودجه از محل صندوق توسعه ملی به سازمان 

جنگل ها و مراتع و آبخیزداری دادند.
حجتی در پاسخ به رئیس سازمان جنگل ها که از وی درخواست کرده 
بود، افزایش 50 درصدی حقوق کارکنان جهاد کشاورزی بر اساس مصوبه 
یکسان سازی حقوق را پیگیری کنند، تصریح کرد: تعجب می کنم از آقای 
آقایی که از من راجع به افزایش حقوق کارمندان  درخواســت می کند 
در حالی که اقدامات ما در این باره آوازه اش به خبرگزاری بی بی سی هم 
رسیده و آنها کلی در این باره معرکه گرفته اند و موضوع افزایش حقوق 

کارمندان وزارت جهاد کشاورزی در نماز جمعه هم مطرح شده است.
همچنین به گزارش ایســنا، وزیر جهاد کشاورزی در حاشیه مراسم 
“درختکاری” در ســازمان جنگل ها، در پاسخ به سؤالی در مورد ذخایر 
گوشت قرمز و سفید و همچنین ذخایر میوه برای شب عید، گفت : همان 
طور که بارها اعلام کرده ام در رابطه با میوه میزانی را که ســتاد تنظیم 
بازار در آذر و دی ماه برای تأمین، مقرر کرده بود، توسط همکاران ما در 

سازمان تعاون روستایی به طور کامل تأمین شده است.
حجتــی ادامه داد: ذخایر احتیاطی، میزانی را که باید به اســتان ها 
منتقل می شد، چه در مورد سیب و یا پرتقال، در سردخانه های استان ها 
زیر نظر ســتاد تنظیم بازار اســتان ها قرار دارد وبعید است که در مورد 
تأمین میوه مشکلی وجود داشته باشد. وی درباره تأمین گوشت سفید، 
گفت: تولید گوشــت ســفید افزایش یافته است و از نظر گوشت سفید 
محدودیتی نداریم. عرضه ذخایر مرغ منجمد از دوشنبه در کشور آغاز 
شــده و به تدریج توزیع آن بیشتر می شود.وزیر جهاد کشاورزی اظهار 
کرد: مرغی که در نیمه اول بهمن ماه جوجه ریزی شــده، امروز در بازار 
عرضه می شــود. حدود 122 تا 125 میلیون جوجه ریزی شده است که 
نسبت به پاییز امسال حدود 30 درصد افزایش دارد. بنابراین در تولید 
و عرضه مشــکلی نداریم و تنها باید احتیاط ها در این زمینه بیشــتر و 

سوءاستفاده ها کمتر شود.

وزیر جهاد کشاورزی:

۹5 درصد جنگل های کشور 
کم درخت هستند

تأسیس مؤسسه غیرتجاری آفتاب زرین پاییز بوشهر در تاریخ 1397/11/3 به شماره 
امضا ذیل دفاتر تکمیل گردیده  به شناسه ملی 14008103686 ثبت و  ثبت 708 
که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی می گردد. موضوع: الف( اهداف 
تولید آثار فاخر در حوزه فرهنگ و هنر اسلامی، ایرانی و بین المللی ایجاد کارآفرینی 
برای جوانان متخصص و هنرمند با استفاده در کارگاه ها و برنامه های اجرایی مؤسسه 
و  فرهنگی  کارهای  شناساندن  فرهنگی  و  هنری  آموزش های  کیفی  ارتقای سطح 
هنری هنرمندان به مردم گسترش و هدفمندی فعالیت های فرهنگی در سطح شهر، 
و  گردهمایی  همایش،  برگزاری  در  مشارکت   - فعالیت ها:  موضوع  کشور  و  استان 
سمینار و همکاری در برپایی مسابقات، نمایشگاه و جشنواره های فرهنگی و هنری- 
تهیه فیلم های سینمایی و تلویزیونی، ویدئوئی، انیمیشن و رایانه ای بلند و کوتاه اعم 
از داستانی، مستند، آموزشی، صنعتی و تاریخی متناسب با اهداف مؤسسه و مطابق با 
ضوابط مربوطه- انجام فعالیت های تبلیغاتی و مشاوره در اجرای برنامه های تبلیغاتی 
تأسیس  لازم(-  مجوز  اخذ  )با  تبلیغات  و  آگهی  کانون  طریق  از  عمومی  روابط  و 
و  صدابرداری  استودیوهای  تأسیس  شنیداری-  و  صوتی  آثار  تکثیر  و  تهیه  مرکز 
صداگذاری- انجام فعالیت در حوزه موسیقی و آثار صوتی و همچنین آثار تصویری، 
موسیقی در زمینه های تهیه، تولید، تکثیر )با اخذ مجوز از دفتر امور موسیقی، معاونت 
امور هنری(- برگزاری نمایشگاه و یا جشنواره مد و لباس ایرانی- اسلامی- تأسیس 
نگارخانه )گالری( و یا برگزاری نمایشگاه های هنری برای نمایش آثار هنری نقاشی، 
هنرهای  برگزاری  مینیاتور-  مجسمه،  نگارگری،  خوشنویسی،  عکاسی،  گرافیک، 
موسیقی شماره مجوز  اجرای کنسرت های  برای  یا مشارکت  و  برگزاری  نمایشی- 
20974841 تاریخ مجوز 1397/9/6 مرجع صادرکننده از اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان بوشهر در صورت لزوم اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیصلاح مدت: 
از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی: استان بوشهر، شهرستان بوشهر، بخش 
مرکزی، شهر بوشهر، سنگی غربی، میدان امام خمینی، بن بست بوستان 4، پلاک 
 10/000/000 حقوقی:  شخصیت  سرمایه   7515735536 پستی  کد  اول  طبقه   ،0
ریال می باشد. اسامی و میزان سهم الشرکه شرکا: خانم منصوره خارستانی به شماره 
قنبری  آفتاب  خانم  سهم الشرکه  ریال   3/300/000 دارنده   1290628777 ملی 
صفری کوچی به شماره ملی 5489347945 دارنده 3/300/000 ریال سهم الشرکه 
ریال   3/400/000 دارنده   5489853522 ملی  شماره  به  خارستانی  محبوبه  خانم 
به شماره ملی 1290628777  اولین مدیران: خانم منصوره خارستانی  سهم الشرکه 
و به سمت عضو هیئت مدیره از تاریخ صورتجلسه مجمع مؤسسین تا 1399/9/24 
خانم آفتاب قنبری صفری کوچی به شماره ملی 5489347945 و به سمت رئیس 
محبوبه  خانم   1399/9/24 تا  مؤسسین  مجمع  صورتجلسه  تاریخ  از  مدیره  هیئت 
خارستانی به شماره ملی 5489853522 و به سمت مدیرعامل از تاریخ صورتجلسه 
مجمع مؤسسین تا 1399/9/24 دارندگان حق امضا: 2. امضاء تمامی اوراق و اسناد 
بهادار و قراردادهای تعهدآور با امضای مدیرعامل ممهور به مهر مؤسسه معتبر بوده 
و سایر مکاتبات عادی و اداری با امضای مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره مؤسسه 
صادر خواهد شد. روزنامه کثیرالانتشار کیهان جهت نشر آگهی های شرکت انتخاب 
گردید. اختیارات مدیرعامل: طبق اساسنامه ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ 

و صدور پروانه فعالیت نمی باشد.
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان بوشهر

اداره ثبت شرکت ها و مؤسسات غیرتجاری بوشهر شناسه آگهی: )۳5۹84۹(

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با  اشاره 
به حذف اپلیکیشن های ایرانی از گوشی های 
آیفون گفت: پس از این اتفاقات، روزانه ۷۰ هزار 
گوشی آیفون در شبکه خاموش می شود و اپل 
در حال از دست دادن بازار خود در ایران است.

محمدجواد آذری جهرمی دیروز در جلسه سالیانه 
ســازمان نظام صنفی رایانه ای دربــاره  محدودیت 
اپلیکیشن های ایرانی در گوشی های آیفون بیان کرد: 
سال 89 اپل ایران را تحریم کرد اما نه تنها تقاضای 
گوشی آیفون در ایران کمتر نشد، بلکه بیش تر هم 
شد. در حال حاضر طبق آمار رگولاتوری، در حالی که 
روزانه 7000 گوشی آیفون در شبکه ارتباطی کشور 
وارد و رجیستر می شد، اما پس از اتفاقاتی که افتاد، 
روزانه 70 هزار گوشی فعال داخل شبکه نیز، خاموش 
شده است. خاموش شدن گوشی های این شرکت در 
شبکه، نشان از توسعه اپلیکیشن های ایرانی دارد و 

اپل در حال از دست دادن بازار خود در ایران است.
وی همچنین درباره تغییرات بسته های بلندمدت 
اپراتورهای همراه بیان کرد: درست است که ما تعرفه 
را دادیم اما باید به سهم هزینه ICT در سبد خانوار 
نگاه کنیم. ما وظیفه توســعه بــازار ICT را داریم، 
افزایش تعرفه چه در قالب قانون و چه فراقانونی که 
نباید توســط اپراتورها انجام شود، اگر این تعادل را 
بــه هم بزند، نتیجه اش کاهش اندازه  بازار و افزایش 
مشکلات برای مردم است. بعد از تلاطمات اقتصادی 
و افزایش نرخ ارز، اپراتورها شروع به حذف بسته ها یا 
افزایش نرخ بسته ها کردند، نتیجه این شد که سهم 
ICT در سبد خانوار شروع به رشد کردن کرد و این 

چیزی است که ما روی آن حساسیم.
وی در پاسخ به سؤال ایسنا درباره  دلیل دستور به 
بازگشت بسته های اینترنت بلندمدت اپراتورها توضیح 
داد: در جلسه ای که با اپراتورها داشتیم هماهنگی شد 

که اپراتورها به جای افزایش تعرفه مدیریت هزینه را 
در پیــش بگیرند. در تلاطم اقتصادی ما نباید صرفاً 
هزینه را از جیب مردم برداریم، هزینه تبلیغاتشــان 
را کاهش دهند، اقتصاد اشتراکی را ترویج دهند، 10 
قلم استخراج شد که حجم صرفه جویی در اپراتورها 
رخ می داد. ما توافق کردیم دیگر تغییری نباشد که 
فرآیند صرفه جویی هــای اقتصادی را ببینیم و بعد 

تصمیم بگیریم.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات افزود: حذف این 
بسته ها خلاف توافقی بود که کردیم، این که مدیریت 
هزینه جایگزین افزایش تعرفه شود، به همین دلیل به 
آنها گفتیم بسته ها را برگردانند. البته طبیعتاً اپراتورها 
الان هم می توانند بســته ها را دست بزنند اما این را 
هم بدانند که ما در قبال این تغییرات در کمیسیون 

تنظیم مقررات ارتباطات سکوت نمی کنیم.
آذری جهرمی در پاســخ به این که آیا با افزایش 

قیمت تمامی کالاها در ســبد خانوار، ثابت ماندن 
قیمت اینترنت منطقی است، گفت: بحث مقرون به 
صرفه بودن استفاده در قبال ارزان بودن استفاده است. 
اگر می خواهیم ICT رشد و توسعه پیدا کند، هزینه 
خدمات ICT باید متناسب با جیب مردم باشد. آن 
زمان که مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت بودم، 
درآمد شرکت را 630 میلیارد تومان کاهش دادیم 
اما این موضوع منجر به افزایش میزان استفاده مردم 
شــد که درنتیجه زیرساخت هم متضرر نشد و بازار 
هم رشــد کرد. اگر ما به سهم هزینه ICT در سبد 
خانوار توجه نکنیم، نتیجه اش این می شــود که به 

حقوق شهروندی احترام نمی گذاریم.
وی هم چنین در پاسخ به این که آیا اپراتورهای 
ثابت و همراه از تعرفه های کنونی ناراضی هســتند 
یــا خیر، بیان کرد: در حال حاضر تعرفه کف قیمت 

رعایت می شود، آنها مشکلی با این قضیه ندارند.

معاون اشتغال و معیشت قرارگاه پیشرفت 
و آبادانی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: 
در نتیجه طرح های رستا )رونق، ساماندهی و 
تعالی اشتغال روستایی(  سه هزار و 28۰ نفر 
سطح درآمدشان 3۰۰ تا4۰۰ هزار تومان در ماه 

افزایش یافته است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، سید فرهاد قادریان 
در نشست خبری طرح ملی رستا)رونق، ساماندهی 
و تعالی اشتغال روستایی( اظهار داشت: این طرح در 
سال اول دوره آزمایشی خود در تمام استا  ن ها 110 
دهستان و 400 روستا اجرا شده است.وی افزود: در 
ســال اول اجرای این طرح در جریان 2100 اقدام 
توانمندســاز 700 شبکه شکل گرفت و درباره 400 
روستا مطالعه انجام شده که بر مبنای اطلاعات سامانه 
رصا که ســامانه رصد، نظارت و پایش آنلاین اجرای 
این طرح هاســت، تا کنون 1160 شغل سرشماری 
شده است. در راستای طرح رستا 3 هزار و 280 نفر 
سطح درآمدشان 300 تا400 هزار تومان در ماه و سه 
میلیون در سال افزایش یافت.معاون اشتغال و معیشت 
قرارگاه پیشرفت و آبادانی سپاه با اشاره به اینکه آمارها 

سرویس اقتصادی- 
پس از ســقوط هواپیماهای بوئینگ در مدت 
زمانی کوتاه، وضعیت این شرکت هواپیمایی کاملا 
بهم ریخته و با سقوط ارزشی کم سابقه در بورس 

آمریکا، زمین خورده است.
شــرکت هواپیمایــی بوئینــگ که بیــش از 100 
ســال از تاســیس آن می گذرد و به عنــوان بزرگ ترین 
شــرکت فن آوران هوافضایی در جهان شناخته می شود، 
روزهای بدی را ســپری می کند. این شرکت که دومین 
تولیدکننــده بــزرگ تجهیــزات دفاعی جهــان بوده و 
بزرگ ترین صادرکننده کالا و خدمات، در ایالات متحده 
اســت، در ماه های اخیر بــا دو حادثه تکان دهنده رو به 

رو شده است. 
چند روز پیش یــک فروند هواپیمای بوئینگ 737 
شرکت اتیوپی ایرلاینز با 149 مسافر و هشت خدمه عازم 
نایروبی پایتخت کنیا بود که در 62 کیلومتری جنوب شرق 
آدیس آبابا سقوط کرد و مسافران آن جان باختند. البته 
این اتفاق با سانحه برخورد هواپیمای بوئینگ مسافربری 
ترکیه با تلاطم هوایی در پرواز استانبول به نیویورک که 

دست کم 29 نفر مجروح شدند نیز همراه شد. 
البته سقوط اخیر تنها عامل زمین خوردن این غول 
هوایی جهان نبود، چه اینکه در ماه اکتبر نیز یک فروند 
از این نوع هواپیما در اندونزی ســقوط کرد و 189 نفر از 
سرنشینان آن کشته شدند، به عبارت دیگر، طی پنج ماه 
اخیر دو ســقوط مرگ بار و یک حادثه خسارت بار برای 
هواپیماهای این شــرکت هواپیمایی آمریکایی رخ داده 
که ارزش و اعتبار بوئینگ را تحت الشعاع قرارداده است. 
در پی این اتفاقات خسارت بار ، تبعات زیادی متوجه 
شرکت بوئینگ شد و قیمت سهم این شرکت هواپیماسازی 
با آغاز داد و ســتدهای روز دوشنبه بورس آمریکا سقوط 
کــرد؛ به نحوی که با آغاز معاملات روز دوشــنبه بورس 
نیویورک، بهای هر سهم شرکت بوئینگ 12 درصد کاهش 

یافت و از 422 دلار به 375 دلار کاهش یافت. 
هرچند در ادامه معاملات بورس نیویورک، افت قیمت 
ســهام بوئینگ تعدیل شد و به 6/6 درصد رسید و بهای 
هر ســهم این شرکت به 394 دلار بازگشت اما باز هم با 
توجه به اینکه بهای هر ســهم بوئینگ دو هفته پیش به 
اوج تاریخی 440 دلاری رسیده بود، سقوط های اخیر تاثیر 
وحشتناکی بر روی ارزش این غول هواپیمایی گذاشت. 

این غول هوایی آمریکا که حالا اعتبارش به شدت در 
جهان زیر ســؤال رفته با بزرگ ترین کاهش قیمت سهام 
خود در 20 سال گذشته رو به رو شده است، و برهمین 
اســاس بنا به اعلام خبرگزاری رویترز حتی رونمایی از 

شکست غول هوایی آمریکا 
با سقوط  پی در پی بوئینگ۷۳۷ مکس

هواپیمای 777 ایکس خود را که قرار بود روز 13 مارس 
)یعنی امروز( صورت بگیرد، لغو کرد. 

بوئینگ در تنگنای بی اعتمادی
سقوط اخیر هواپیمای بوئینگ اتیوپی تبعات منفی 
دیگری هم برای این شــرکت داشت، چنانچه کشورهای 
متعددی برای لغو پروازها صف کشــیدند تا بی اعتباری 
بوئینــگ را بیــش از پیش به نمایش جهانــی بگذارند. 
چین، هند، مکزیک،مراکش و سنگاپور هرکدام به نحوی 

پروازهای بوئینگ را محدود و به نوعی تحریم کردند. 
 ABC براساس خبری که خبرگزاری فارس به نقل از
نیوز، نقل کرده، شــرکت خطوط هوایی جت ایرویز هند 
اعلام کرده که پرواز هواپیماهای بوئینگ 737 مکس خود 
را که بالغ بر پنج فروند هســتند پس از سقوط این نوع 

هواپیما در اتیوپی متوقف کرده است.
همچنین، سنگاپور پرواز هواپیماهای 737 مکس را 
ممنــوع و ورود و خروج هواپیماهای بوئینگ را به حریم 
هوایی این کشــور متوقف نمود و اعلام کرد که حتی به 
طور موقت عبور هواپیماهــای بوئینگ 737 از مرزهای 

هوایی خود را نیز متوقف کرده است.
خبرگزاری رویترز هم شرکت هواپیمایی ایرومکزیکو 
مکزیک نیز پرواز هواپیماهــای 737 مکس را به حالت 
تعلیق درآورده و اعلام کرده که در پی سقوط روز یکشنبه 
هواپیمــای بوئینگ 737 مکس خطــوط هوایی اتیوپی 
فعالیت شــش فروند از هواپیماهای بوئینگ 737 مکس 
خود را تا روشــن شدن دلایل سقوط این نوع هواپیماها 

متوقف کرده است.
در همیــن زمینه، ســازمان هواپیمایی چین هم به 
شــرکت های هواپیمایی این کشــور دســتور داد پرواز 
هواپیماهای بوئینگ 737 را تعلیق کنند. بر همین اساس، 
مقامات هواپیمایی چین اعلام کردند پروازهایی که با این 

مــدل هواپیما قرار بود انجام شــود با مدل های دیگری 
صورت خواهد گرفت.

همچنین، خبرگزاری اسپوتنیک اعلام کرد خطوط 
هواپیمایی پادشــاهی مغرب تصمیم به توقف پروازهای 
تجاری هواپیماهای بوئینگ 737 مکس به دنبال سقوط 
هواپیمــای بوئینگ از اتیوپی بــه کنیا گرفت. یک منبع 
مغربی اعلام کرد: خطوط هواپیمایی پادشــاهی مغرب 
تصمیم به توقف پروازهای بوئینگ 737 مکس از مغرب 

به پاریس، لندن و بارسلون گرفته است. 
ذوق زدگی دولتمردان از ورود سه عدد بوئنیگ!
اما نکته مهــم درباره ســقوط های بوئینگ متوجه 
غربگرایان داخل کشــور است که تا پیش از این همواره 
پرواز با این هواپیما را برای مردم کشورمان به شدت رنگ 
و لعاب می دادند و حتی برخی از آنها با یک نوع آن عکس 
یادگاری می گرفتند ولی حالا در قبال سقوط های پیاپی 
این هواپیمای آمریکایی سکوت عجیبی اختیار کرده اند.

این درحالی اســت که پس از امضــای برجام اداره 
خزانه داری آمریکا ســه مجوز اوفک را برای سه کارخانه 
ســازنده هواپیما صادر کرد و قرار بر این شــد تا ایرباس 
100 فرونــد هواپیمــا، ATR 40 فروند هواپیما که 20 
فروند آن آپشنال بود و بوئینگ 80 فروند هواپیما را به ما 
تحویل دهد و قراردادهای ایرباس و بوئینگ 10 ساله بود. 
بر همین اساس، در سال 2016 و 2017 میلادی سه 
فروند هواپیمای ATR تحویل داده شــد و تا پایان سال 
2017، هشت فروند هواپیمای ATR تحویل گرفتیم و 
قرار بود در مورد هواپیمایی بوئینگ در ســال 2019 نیز 
تعداد مورد نظر ســاخته و تحویل داده شود، که البته با 

خروج آمریکا از برجام منتفی شد. 
جــدا از اینکــه آرزوهــای برجامی دولتمــردان با 
خــروج آمریــکا از این توافقنامه بر باد رفــت، اما بعد از 

اینکه رســانه های جریان اصلاحات زودتر از موعد سعی 
کردند مواهب برجام را بشمارند برخی از نزدیکان دولت 
با نشســتن یک هواپیمای ایرباس ذوق زده شــده و با 
آن عکس یادگاری گرفتند! این موضوع سبب شد برخی از 
رسانه ها و همچنین افکارعمومی به این حرکات هیجان زده 
انتقاد کنند. حتی مطرح شد که این تصویر یادآور تصویر 
ورود اولین اتومبیل به کشــورمان است که عده ای با آن 
عکس یادگاری گرفتند... کشــور ما کــه در زمینه های 
بسیاری خصوصا علم و فناوری پیشرفت کرده، آیا باید از 

ورود یک هواپیما اینقدر ذوق زده شود؟ 
این ذوق زدگی در حالی بود که در آذر امسال، شرکت 
هواپیمایی سانینگ ایرلاینز و مقامات مسئول ایمنی نقص 
فنی در هواپیمای بوئینگ 737 از پونتاکانا به مقصد تورنتو 
را تایید کردند که باعث فرود اضطراری این هواپیما در 14 
نوامبر شــد؛ به عبارت دیگر، این هواپیماها از نقص فنی 
نیز رنج می بردند اما انگار مســئولان ما توجه چندانی به 

این موضوع نداشتند! 
معیارهای دوگانه برخی رسانه ها

زمانی نه چندان دور، رسانه های اصلاح طلب و وابسته 
به دولت، زمانی که هواپیماهای توپولف ســقوط می کرد 
به طور تفصیلی به شرح این سقوط ها می پرداختند و در 
نهایت با کنایه نســبت به اینکه چرا در زمینه هواپیمایی 
سراغ روس ها رفته ایم، مرز انتقادات خود را سقوط هواپیما 
بالاتر می بردند.. پس از قراردادهای نیم بندی هم که برای 
خرید بوئینگ بسته شد برخی رسانه ها از تیتر هایی مانند: 
»پایان 40 سال انتظار، بوئینگ و ایرباس به ایران می آیند« 
به استقبال هواپیماهای جدید رفتند، غافل از اینکه این 
هواپیماها هم از نقص فنی رنج برده و ســقوط های اخیر 

نیز شاهدی بر این نقص ها می باشد. 
اما جالب اینجاست که حالا و با بروز مشکلات عدیده 
شرکت بوئینگ که خوشبختانه پای آن به ایران باز نشد؛ 
رســانه های مذکور علاقه و تمایلی بــه موضع گیری و 
پرداختن به مشــکلات بوئینگ ندارند! رســانه هایی که 
یکروز از ورود هواپیماهای برجامی به کشــور چنان ذوق 
زده شده بودند که تیتر می زدند: »به افتخار برجام« الان 

چرا واکنشی نسبت به این سقوط ها اتخاذ نمی کنند؟ 
آیا جز این است که حوادث توپولف به دلیل اینکه در 
زمان دولت قبلی یا اینکه مربوط به دولت قبلی می شد، 
این رسانه ها واکنش نشان می دادند اما حالا که مشکلات 
هواپیماهای برجامی مشخص شده، به خاطر ارادتی که به 
این دولت دارند واکنش چندانی نشان نمی دهند؟ چنین 
موضع گیری هایی جز سیاسی کاری و اتخاذ موضع دوگانه 

چه نام دارد؟ 

وزیر ارتباطات:

روزانه۷۰هزارآیفوندرایرانخاموشمیشوند

یک مسئول خبر داد

افزایشدرآمدروستائیانبااجرایطرحهایسپاهپاسداران

وزیر اقتصاد گفت: دولت با هدف افزایش نیافتن قیمت کالا های 
اساسی ارز 42۰۰ تومانی به این کالا ها اختصاص داد، اما اگر قرار 
باشد این سیاست همچنان نتیجه ندهد، دولت آن را قطعاً تغییر 

می دهد. 
به گزارش خبرگزاری تسنیم، فرهاد دژپسند حضور در جمع نمایندگان 
مجلس خبرگان را بسیار خوب ارزیابی کرد و افزود: از آنجایی که اعضای 
مجلس خبرگان ارتباط نزدیکی با مردم دارند و مورد مراجعه مردم هستند 
پرسش هایی در خصوص مشکلات و چالش های فعلی اقتصاد کشور داشتند 

که در این جلسه به این پرسش ها پاسخ داده شد.
وی ادامه داد: عمده پرســش اعضای مجلس خبرگان در مورد نحوه 
واگذاری ها، خصوصی سازی، قیمت کالا های اساسی، نرخ ارز، مدیریت بازار 
و کنترل تورم بود که به این سؤالات پاسخ داده شد. وجود این سؤالات 

طبیعی است و ما نیز خودمان را متعهد به پاسخگویی می دانیم.
وزیر امور اقتصادی و دارایی در خصوص مشکلات پیش آمده در نحوه 
واگذاری ارز 4200 تومانی گفت: اصرار دولت بر این است تا مانع از فشار 
اقتصادی به طبقات پایین شود به همین دلیل هم با هدف افزایش نیافتن 
قیمت کالا های اساسی ارز 4200 تومانی به این کالا ها اختصاص داد، اما 
این اقدام در عمل آنطور که باید نتیجه نداد. بنابراین اگر قرار باشــد به 
دهک های پایین به ویژه دهک های پنجم و ششم فشار هایی از این ناحیه 

وارد شود دولت قطعاً سیاست خود را تغییر می دهد.
وی افــزود: هم اکنون دولت بــر روی برخی طرح ها مطالعه می کند 
و قطعاً روش هایی را اتخاذ خواهیم کرد تا مانع از فشــار آمدن به اقشار 
ضعیف جامعه شود.دژپســند در خصوص اقدامات انجام شــده با هدف 
کنترل بازار ارز در شــب عید گفت: دولت در این خصوص شورای عالی 
اقتصادی متشکل از وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر نفت، رئیس سازمان 
برنامــه و بودجه، رئیس کل بانک مرکزی و وزیر امور اقتصادی و دارایی 
را تشکیل داده که در آخرین نشست این شورا تدابیر و مشوق هایی را با 
هدف تسهیل در بازگشت ارز حاصل از صادرات اتخاذ کرده ایم که باعث 
بازگشت ارز بیشتری به کشور شده و اگر چنین اتفاقی بیفتد فشار شب 
عید بر بازار ارز کنترل می شــود.وی درباره حمایت از کالا های ایرانی در 
سال 97 توضیح داد: همین که تراز تجاری کشور یک و نیم میلیارد دلار 
مثبت اســت نشان می دهد در ســال 97 واردات کاهش پیدا کرده و ما 
 بخش قابل توجهی از نیاز خود را از طریق تولیدات داخلی تأمین کرده ایم.

وزیر امور اقتصادی و دارایی در پاسخ به سؤالی درباره برنامه این وزارتخانه 
برای کاهش بنگاه داری بانک ها گفت: در این خصوص برنامه ای را تدوین 
کرده ایم که در صورت تأیید این برنامه در مراجع ذی صلاح تا یک سال 
آینده تمامی بنگاه های بانک های دولتی واگذار خواهد شد و در آخر سال 

98 خبر های خوبی در این زمینه به مردم خواهیم داد.

رئیس اتاق بازرگانی تهران گفت: زمزمه اختصاص 3۰ هزار 
میلیارد تومان به خودروسازان وجود دارد و جای سوال دارد که 

بر اساس چه مبنایی قرار است این منابع مالی تخصیص یابد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، مسعود خوانساری در نشست هیئت 
نماینــدگان اتاق بازرگانی تهران اظهار کرد: 14 میلیارد ارز به کالاهای 
اساسی اختصاص یافته اســت؛ انتظار می رود که دولت قیمت ارز را به 
نحوی مدیریت کند که واقعیت های بازار در آن دیده شود. ضمن اینکه 

یارانه نقدی به دهک هایی اختصاص یابد که واقعا نیاز دارند.
وی افــزود: اقتصاد ایران گرفتار شــرایط چند نرخی ارز و منجر به 
افزایش رانت و فســاد شده است به نحوی که اکنون ارز نیما، سنا، بازار 
آزاد و ارز دولتی 4200 تومانی داریم.رئیس اتاق بازرگانی تهران با اشاره به 
ادغام پنج بانک، تصریح کرد: باید درباره ترازنامه این بانک ها شفاف سازی 
لازم نیز صورت گیرد و مشــخص شــود که از چه منبعی این هزینه ها 
پرداخت می شود چرا که ادغام بانک ها نباید همچون ساماندهی موسسات 

اعتباری غیرمجاز و صندوق های قرض الحسنه از جیب دولت باشد.
خوانســاری درباره کمک آینده دولت به خودروسازان گفت: زمزمه 
اختصاص 30 هزار میلیارد تومان به خودروسازان وجود دارد و قرار است 
که دولت تا یک میلیون خودرو ارزان تولید کند اما جای ســوال وجود 

دارد که بر اساس چه مبنایی قرار است این منابع مالی تخصیص یابد.
وی افزود: سال 97، سال دشواری برای اقتصاد ایران به حساب آمد 
و شاهد مشکلات ارزی و صدور بخشنامه های متعددی بودیم که هر یک 

با دیگری در تناقض بود و شرایط فعالیت های اقتصادی را بهم ریخت.
رئیــس اتاق بازرگانی تهران در بخش دیگری از صحبت های خود با 
اشاره به ســخنان رهبر معظم انقلاب در جمع اعضای هیئت دولت در 
شــهریورماه از اتاق بازرگانی صحبت و بهره گیری از تصمیمات اتاق را 

گوشزد کرد.

وزیر اقتصاد: 

سیاست ارز ۴2۰۰ تومانی
 اگر نتیجه ندهد، قطعاً تغییر می کند

رئیس اتاق بازرگانی تهران:

کمک ۳۰ هزار میلیارد تومانی دولت
 به خودروسازان سؤال برانگیز است

حکایت از تخلیه روزانه سه روستا در کشور دارد گفت: 
آمارهای دیگر حاکی از این است که این اعداد درسال 
98 بیشتر می شود.قادریان درباره نحوه رونق اشتغال 
روستایی تصریح کرد: ما به هیچ عنوان رونق اشتغال 
روستایی را با توزیع منابع شروع نکردیم وتاکنون یک 
ریال هم تسهیلات پرداخت نکردیم چرا که معتقدیم 
بسیاری از مشکلات از نداشتن منابع و وام نیست. در 
اجرای این طرح هرچه پیش رفتیم به این پی بردیم 

که مشکلات اشتغال ناشی از منابع نیست.
وی افزود: بســیاری از مجوزها برای روستاییان 
در طرح های قبلی اشــتغالی صادر شــده است که 
مشکلات اشتغال روستا را حل نکرده در 80 درصد 
رسته ها اقتصاد روستا از اساس مستقل و بی ارتباط با 
اقتصاد شهر نیست. بنابراین ارزش زنجیره محصولات 
روستایی در صورتی ایجاد می شود که با برنامه ریزی 
شناســایی مزیت شناســی و آمــوزش فعالیت های 
اقتصادی شــکل می گیرد.معاون اشتغال و معیشت 
قرارگاه پیشــرفت و آبادانی ســپاه با بیان اینکه 75 
درصد رسته ها مشکل مهارتی دارند گفت: به محض 
اینکه مزیت های روستاها را شناسایی کردیم و آنها 

آموزش های لازم را فــرا گرفتند موفق به ارتباط با 
شبکه هایی شدند که محصولات خود را توزیع کردند و 
توانستند منابع خود را تأمین کنند. از سوی دیگر در 
نیمه دوم سال 96 راهبردهای روستایی را شناسایی 
کردیم و با کمک روســتاییان توانستیم سرمایه های 

سرگردان را تجمیع و یک فعالیت را شکل دهیم.
قادریان در بیان چشم انداز سال 98 گفت: هدف 
و برنامه ریزی برای فعالیت در هزار روستای کشور و 

تثبیت 10 هزار شغل روستایی را در برنامه داریم.
گفتنی است، قرارگاه پیشرفت و آبادانی کشور در 
پاییز 1395 با هدف خدمت رسانی و محرومیت زدایی 
در مناطق دورافتاده و محروم کشــور و نیز برقراری 
امنیت پایدار مردمی، بسترسازی خدمت رسانی بیشتر 
نظام و اســتفاده حداکثری از ظرفیت های استان ها، 
بوســیله سپاه پاسداران انقلاب اســلامی راه اندازی 

شده است.

معاون وزیر راه و شهرســازی از پیش فروش واحدهای مسکونی که با 3۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
در شهرهای جدید قرار دارند، خبر داد و گفت: برنامه تولید مسکن در شهرهای جدید توجه به کیفیت 

کالبدی مناسب و عدم یکسان سازی کالبد واحدهای مسکونی است.
حبیب الله طاهرخانی در بررسی احداث 200 هزار واحد مسکونی توسط شهرهای جدید طی سال های 98 
و 99 مزیت های برنامه تولید مسکن در شهرهای جدید را تشریح کرد و گفت: توجه به اهداف آمایشی کشور، 
توجه به ابعاد زیرساخت ها و آماده سازی زمین قبل از شروع عملیات اجرای ساخت واحدها، برنامه ریزی برای 
دهک های مختلف جمعیتی با تمرکز بر قشر متوسط اجتماعی و با هدف تنوع بخشی به ساختار جمیعتی و 

ترحیم

سعدیا مرد نکونام نمیرد هرگز                مرده آنست که نامش به نکوئی نبرند
هرازگاهی در گذر زمان در گذار بی صدای ثانیه های دنیای فانی، آغاز بی پایان را می سراید.

شادروان حاج داود حیدری بنیانگذار و موسس صندوق حیدری ها و پدر 
گرامی دکتر محمد حیدری بخشدار جوادآباد و آقای مجتبی حیدری 
مدیرعامل صندوق قرض الحسنه حیدری ها مردی از تبار نیک نامان و نیک اندیشان دعوت حق را 

لبیک گفت و بسوی پروردگارش شتافت.
مراســم سوم و هفتم آن فقید سعید روز 4شــنبه 97/12/22 از ساعت 14/30 دقیقه لغایت 16/30 در ورامین خیابان مسجد جامع  
مســجدصاحب الزمان)عج( برگزار می شود. مراسم یادبود دیگری از سوی صندوق قرض الحسنه حیدری ها، درمانگاه خیریه و انجمن حامی 
حیدری ها و نشــریه صفیر ورامین روز 5شــنبه 97/12/23 بعد از نماز مغرب و عشاء در ورامین بلوار شهید باهنر، مسجد امام سجاد)ع( 

از طرف خانواده های حیدری، تاجیک فعلی، فرجی، فتحی، حیدریان و رستگاریبرگزار می شود.

معاون وزیر راه و شهرسازی خبر داد

پیشفروشواحدهایمسکونی
با۳۰درصدپیشرفتفیزیکی

اجتماعی بخشی از اهداف هستند.
به گفته مدیرعامل شــرکت عمران شــهرهای جدیــد، پرهیز از 
تصدی گری و ورود مســتقیم بخش دولتی در امر ســاخت، استفاده از 
ظرفیت بخــش خصوصی و تامین مالی پروژه ها از طریق شــراکت با 
بخش خصوصی، تاکید بر رویکرد محله محوری به منظور تامین هم زمان 
خدمات و تسهیلات رفاهی ساکنان با تناسب ساخت واحدهای مسکونی، 
استفاده از تکنولوری های نو، صنعتی سازی، انبوه سازی و صرفه جویی منابع 
آب در ایجاد محلات بخش دیگری از مزیت های برنامه تولید مســکن 

در شهرهای جدید است.
معاون وزیر راه و شهرسازی از دیگر مزیت های برنامه تولید مسکن در 
شهرهای جدید را توجه به کیفیت کالبدی مناسب و عدم یکسان سازی 
کالبد واحدهای مسکونی، امکان پیش فروش واحدهای ساختمانی در 
مرحله پیشرفت فیزیکی30 درصدبه منظور تامین مالی پروژه، بهره مندی 
از تســهیلات بانک مسکن با نرخ ســود 18 درصد و قابلیت کاهش تا 
15 درصــد از جمله کاهش یک درصدی در صورت انبوه ســازی، یک 
درصدی در صورت صنعتی سازی و یک درصدی در صورت ترویج الگوی 

ساختمان سبز برشمرد.
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